
80.00% 24

13.33% 4

6.67% 2

Q1 Sunteți de acord ca AICPS să susțină cheltuielile de cazare ale
studenților la lucrările celei de a XXVIII-a Conferințe Naționale a

AICPS? Cazarea se va asigura la căminele Universității Tehnice din
Cluj-Napoca și va fi de ordinul a 30-35 RON/student/zi. Cazarea se va
asigura pe maxim 2 nopți. Studenții vor înainta în acest sens o cerere

președintelui de sucursală.
Answered: 30 Skipped: 0
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80.00% 24

10.00% 3

10.00% 3

Q2 Sucursalele care nu au organizat alegeri în anul 2017, derogate
anterior pentru susținerea acestora în 2018 și care nu le-au susținut

nici în acest an nu vor mai avea reprezentanți în Consiliul de
Conducere al AICPS, conform dispozițiilor statutare. Sunteți de acord

cu înaintarea către Conferința Națională a acestei propuneri?
Sucursalele în discuție sunt Olt, Prahova, Satu Mare și Vrancea.
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83.33% 25

6.67% 2

10.00% 3

Q3 Conform dispozițiilor statutare, sucursala Bistrița va fi propusă spre
desființare Conferinței Naționale, neavând numărul minim de membri.

Sunteți de acord cu această propunere?
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73.33% 22

26.67% 8

0.00% 0

0.00% 0

Q4 Sunteți de acord cu ipoteza de înființare a unei sucursale AICPS la
Chișinău? Sau credeți că ar trebui încurajați potențialii membri din

Republica Moldova să adere la o sucursală deja existentă a AICPS?
Answered: 30 Skipped: 0
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23.33% 7

13.33% 4

50.00% 15

13.33% 4

Q5 Considerați că ar trebui stabilită o cotizație redusă pentru potențialii
membri ai AICPS provenind din Republica Moldova pentru o perioadă

de 3 ani după înscriere? Dacă da, care credeți că ar trebui să fie
reducerea?

Answered: 30 Skipped: 0

TOTAL 30
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100.00% 30

0.00% 0

0.00% 0

Q6 Sunteți de acord cu prezentarea pentru aprobarea de  descărcare a
gestiunii de către Conferința Națională a bilanțului din 2017, prezentat
în ședință și trimis pe mail către membrii Consiliului de Conducere?

Answered: 30 Skipped: 0
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